
 

 

             

Z Á P I S 
6. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu v roce 2024 

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Dne 17.09.2024 se uskutečnilo jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání:   Magistrát města Karlovy Vary, salónek 5. patro 

 

Doba jednání:  zahájení  16:05 hodin  

  zakončení  18:00 hodin 

 

Přítomni:  Romana Mrvová, Daniela Bílá, Dott. Mag. Radka Murasová,  

  RNDr. Jiří Neumann a MUDr. Miloš Starý  

 

 

Omluveni:   Zdeňka Batíková a Tomáš Nesrsta 

 

Host:   Ing. Andrea Pfeffer Ferklová, MBA, Jan Kronika a Josef Dlohoš 

 

 

 

Program:  

 

1. Schválení programu jednání 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

 

3. Alžbětiny lázně  

aktuální informace – primátorka města Ing. Andrea Pfeffer Ferklová, MBA 

 

4. INFOCENTRUM MĚSTA Karlovy Vary, z. ú.  

aktuální informace – ředitel Josef Dlohoš 

 

5. Asociace hotelů a restaurací ČR, z.s.  
aktuální informace – předseda sekce KK Jan Kronika 

 

6. Podnět k jednání z tiskového oddělení magistrátu města - nemožnost plateb kartami na 

mnoha místech během konání KVIFF 

https://www.idnes.cz/karlovy-vary/zpravy/filmovy-festival-platby-kartou-hotovost-stanky-

placeni.A240630_133155_vary-zpravy_pitt 

 

7. Různé 

                    

Jednání zahájila předsedkyně komise Romana Mrvová.  

 

https://www.idnes.cz/karlovy-vary/zpravy/filmovy-festival-platby-kartou-hotovost-stanky-placeni.A240630_133155_vary-zpravy_pitt
https://www.idnes.cz/karlovy-vary/zpravy/filmovy-festival-platby-kartou-hotovost-stanky-placeni.A240630_133155_vary-zpravy_pitt


 

 

1. Schválení programu jednání 

Navržený program jednání komise byl se změnami schválen. 

pro: 5  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

Zápis z 5. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu ze dne 04.06.2024  byl schválen 

v navrženém znění.  

pro: 5  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

3. Alžbětiny lázně 

Poslední městské lázeňské zařízení v Karlových Varech je dlouhodobě ve ztrátě a potřebuje 

výrazné investice. Paní primátorka informovala členy komise o průběhu prezentací k plánu co s 

Alžbětinými lázněmi, které byly předneseny v rámci jednání Zastupitelstva města Karlovy Vary 

dne 03.09.2024.  

 

Zájem projevili a návrh na řešení prezentovali:  

 Společnost JTH, která by chtěla v Alžbětiných lázních dobudovat ubytovací zařízení, aby 

mohly sloužit jako plnohodnotný lázeňský hotel zařazený do hotelového řetězce Hilton.  

 Společnost GRANDHOTEL PUPP Karlovy Vary, která by chtěla zachovat ráz lázeňského 

zařízení bez ubytovací kapacity. 

 

Další jednání a představení plánovaných projektů široké veřejnosti proběhne v rámci 

mimořádného jednání  Zastupitelstva města Karlovy Vary v sále hotelu Ambassador dne 

08.10.2024 od 16:00 hodin, kde vystoupí jako host i starosta chorvatského města Rijeka a bude 

informovat o tom, jaký vliv na cestovní ruch města má nový hotel řetězce Hilton, který zde byl 

společností JTH postaven.  

 

4. INFOCENTRUM MĚSTA Karlovy Vary, z. ú.  

Pan ředitel informoval členy komise o průběhu Karlovarského kulturního léta, které bylo opětovně 

velice úspěšné a bylo hojně navštěvováno.  

Členové komise chválili letošní ročník festivalu světla VARY°ZÁŘÍ a shodli se na tom, že tento 

festival má tak veliký úspěch, je mimořádně atraktivní a má vliv na návštěvnost města a jeho 

prezentaci, že by měl být zařazen do programu každoročně. 

  

5. Asociace hotelů a restaurací ČR, z.s.  
Pan Kronika se informoval členy komise, že se stále pokouší zjistit nové skutečnosti k již vícekrát 

prodiskutovanému tématu zavřeného houpacího mostu přes řeku Ohři ve Svatošských skalách. 

Stále se však nedaří zjistit z jakého důvodu je most vlastně uzavřen.  Jedná o most na území, které 

je ve správě Loketských lesů, ale je žádanou atrakcí návštěvníků města Karlovy Vary. Je veliká 

škoda, že zůstává stále uzavřen. 

Téma lesů  a zejména těch lázeňských, které slouží hostům od nepaměti, jako součást lázeňského 

pobytu  bylo široce diskutováno. Některé lázeňské stezky jsou nově křižovány cyklotrasami, 

některé stále zůstávají bez závor a turisté mohou nečekaně narazit na osobní automobil, který v lese 

nemá co dělat a některé se zdají být značně neudržovány. Komise se usnesla, že na příští jednání 

pozve ředitele příspěvkové společnosti Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary pana Ing. Bc. 

Stanislava Dvořáka, Ph.D., který by mohl komisi aktuálně informovat o některých těchto tématech. 

Úkol na příští jednání: Zjistit další podrobnosti k zavřenému houpacímu mostu - Jan Kronika 



 

 

 

6. Podnět k jednání z tiskového oddělení magistrátu města 

Jako každý rok, tak i během letošního ročníku KVIFF mnoho stánkařů odmítalo platby kartou. 

Pozastavilo se nad tím mnoho návštěvníků a někteří z nich opětovně o této skutečnosti informovali 

tiskové oddělení magistrátu města.  

Úkol na příští jednání: Zjistit na odboru právním podrobnosti k možnému zakomponování 

podmínek k těmto platbám do smlouvy na příští ročník festivalu (případně pozvat právníka města, 

aby komisi o podrobnostech informoval)  – Kamila Vaňkátová 

 

7. Různé 

 Pozvánka na akci „Charitativní ples Grandhotelu Ambassador PLES NADĚJE 2024“ který 

se bude konat 27.09.2024, přednesl MUDr. Miloš Starý 

 Úkol na příští jednání: Připravit soupis usnesení komise z předešlých jednání a jejich 

řešení  - Kamila Vaňkátová  

 Úkol na příští jednání: Zjistit podrobnosti ke Koncepci rozvoje cestovního ruchu v 

Karlovarském kraji, která byla vypracována Karlovarským krajem s podporou a 

metodickým vedením společnosti KPMG Česká republika s.r.o. v červnu 2024 - Kamila 

Vaňkátová  

 

 

 

 

Příští jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu se bude konat 15.10.2024. 

 

 

 

 

        Romana  Mrvová  

              předsedkyně  

     Komise lázeňství a cestovního ruchu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dne:  17.09.2024 

Zapsala: Kamila Vaňkátová       


